
Protokoll styrelsemöte Bålsta Ridsportförening 

Datum: 18/4-2020 

Tid: Klockan: 9.00 

Plats: Cafeterian Bålsta Ridskola 

Kallade: Janina (adjungerad), Angelica, Helen, Mira, Theresa, Karin, Erica & 

Matilda från US 

Närvarande: Janina (adjungerad), Angelica, Helen, Mira, Theresa,Erica & 

Matilda från US 

 

Dagordning 

 

1. Mötets öppnande 

2. Val av sekreterare - Helen 

3. Val av justerare - Theresa 

4. Godkännande av dagordning  

5. Föregående protokoll läses upp och godkänns 

6. Aktuellt:  

* Vi har valt att skicka hem Lilja, Mendi och Remba. Alla var hyrda så vi valde 

att inte förlänga hyrestiden. Detta mycket pga att vi räknar med en liten nedgång 

iom Corona men också för att dessa hästar krävde mycket personaltid vilket vi 

inte har just nu. Behövs fler hästar till hösten så hyr vi det då.  

* Hästläget är i övrigt stabilt just nu. Cacan har kommit in bra i verksamheten. 

Vi går i väntans tider efter vårt lilla föl.  



* Oden är ett fyraårigt halvblod som är här på prov. Rör sig trevligt och verkar 

bra. 

* Vanessa kommer åka så fort transporterna börjar gå till gotland igen. Vi 

kommer att ta hem ett till gotlandsruss från Gotland. 

7. Personal:  

*Mimmi går hem på föräldraledighet 1/5 och är hemma ca 1 år. Janina tar då 

över fredagarna och Camilla H tar över måndagarna. 

*Camilla är gravid och kommer jobba fram tills betet men går sen hem, kommer 

troligtvis ha kvar sina tisdagslektioner. 

*Ellie söker hippologen nu så vi vet i juni om hon är kvar i höst. 

*Nu kommer vi gå ut med en annons där vi både kommer söka ridlärare och 

stallpersonal.  

*Camilla E är kvar och kommer troligtvis jobba lite mer till hösten 

8. US: Har inget nytt. 

9. Tävlingssektionen: Efter besked från förbundet ställer vi in vår Lokala 

Dressyrtävling den 17/5. Detta innebär ett stort ekonomiskt tapp för föreningen. 

Vi hoppas fortfarande på att kunna ha tävlingen den 29/8 men inväntar direktiv 

och utveckling. Alla tävlingar är inställda till och med 31/5 men man räknar 

med att det kommer ställas in fram till augusti. Allsvenskorna under våren är 

inställda. Under hösten kommer dressyrallsvenskan vara i focus. 

10. Aktiviteter: 

18/4 Blåbärsdressyr, ingen cafeteria, max antal deltagare 15 ekipage 

25/4 Dressyrkurs Camilla, max antal 10 

1/5 Hagdag, ingen mat, endast medhavd mat 

9/5 Blåbärshoppning, ingen cafeteria, max antal starter 15 

16/5 Pay & Ride, max antal starter 15 



21/5 DM dressyr Håbo 

30/5 Klubbhoppning 

 

 

11. Ekonomi:  

Än så länge är läget stabilt iom corona men vi har få deltagare till sommarlägren 

än så länge. Om läget är oförändrat eller sämre kommer övernattningslägret att 

bli ett dagläger istället. Vi har fått några oroliga mail från kunder som har 

påverkats av corona och vi inväntar besked om stöd från riksidrottsförbundet 

innan vi vet om vi har möjlighet att kompensera de drabbade. 

12. Övriga frågor: Vi har två nattvandrartillfällen kvar. Den 2 och 21 maj.  

13. Datum för nästa möte: 13 maj kl.18 och den 6 juni kl.16 

14. Mötets avslutande. 

 

 

 

 


